
 

Z Á P I S  
z 6. zasedání Školské rady SPŠ a SOU Pelhřimov, 

 Friedova 1469, ze dne 12. 10. 2023  
  

Přítomni: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D., Lubomír Březina, Miroslav Němec, Milan Reich,  

Ivona Fialová, MUDr. Jiří Běhounek, Ing. Miroslav Houška, Marcela Rohová 

Omluveni: Ing. Martin Kukla 

  

Program:   
1.) Zahájení   

2.) Kontrola minulého zápisu 

3.) Schválení programu zasedání 

4.) Projednání a schválení Výroční zprávy 2022/2023 

5.) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2023/2024 

6.) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

7.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

Průběh jednání: 

1.) Zahájení 

• Bylo přítomno 8 členů, tzn., že jednání Školské rady bylo usnášeníschopné. 

• Hlasování – program zasedání Školské rady byl jednomyslně schválen. 

2.) Kontrola minulého zápisu 

• Proběhlo zhodnocení minulého zápisu – bez výhrad. 

3.) Schválení programu zasedání 

• Program byl jednomyslně přítomnými schválen. 

4) Projednání a schválení Výroční zprávy 2022/2023 

• Výroční zpráva byla projednána a jednomyslně přítomnými schválena. 

5) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2023/2024 

• Informace o kontrolách ČSI na škole – vše bez závad. 

• Probíhá nábor na školní rok 2023/2024 – burzy, mozaiky. 

• Spuštění náboru nového oboru Praktická sestra – 4letý maturitní obor, 24 míst pro první 

ročník, personálně zajištěno, vytvořen tým spolupráce s nemocnicí Pelhřimov – MUDr. Jiří 

Běhounek, požádáno o dotaci na nový obor. 

• S novým oborem bude spojena změna názvu školy od příštího školního roku – zatím v jednání 

s Krajským úřadem. 

• Elektronická přihláška v přípravě – nově 3 přihlášky do 20.2.2024, různé možnosti podání, 

komunikace s Cermatem. 



 
6) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

• Rekonstrukce budovy A a celková přestavba budovy B na Křemešnické probíhá dle požadavků 

– termín předání březen – duben 2024, stěhování do nových prostor na nový školní rok 

2023/2024, požádáno o finanční dotaci na nové vybavení, šatny, nábytek. 

• Rekonstrukce Lhotecká Kamenice nad Lipou, také dle plánu, podán také požadavek na 

vybavení.  

• Nabídka ředitele školy na možnost prohlídky probíhajících rekonstrukcí členům školské rady, 

předem dle telefonické domluvy, Ing. Houška návštěva Kamenice nad Lipou. 

• Ve školní jídelně setkání vedoucích pracovníků všech krajských jídelen – velmi dobré ohlasy 

na kvalitu služeb. 

• Domovy mládeže naplněny, fungují bez problémů. 

7) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

• MUDr. Běhounek - poděkování za dosavadní pracovní nasazení novému řediteli školy, práci 

vedení a pedagogických a nepedagogických pracovníků školy.  

• Termín další schůzky Šk. rady bude oznámen minimálně měsíc před jejím konáním 

(plánováno svolání zasedání na únor - březen 2024). 

  

Zapsal: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D.  

Ověřil: Miroslav Němec 

 

V Pelhřimově 12. 10. 2023 

  

 

 


